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  Rozpoczęcie obrad o godz. 15 00 

  Zakończenie obrad o godz. 16 25                                                                         

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXVIII.2018 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

 dnia  21 lutego 2018 roku 

  

 

           Obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014-2018)                          

otworzył o godz. 10 00  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy Ustka. 
 

Obrady sesji Rady Gminy Ustka rozpoczęto minutą ciszy w związku ze śmiercią sołtysa 

sołectwa Możdżanowo Janusza Dąbka oraz Tadeusza Szarek radnego Rady Gminy w latach 

1978 – 1988. 
 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z przedstawicielami Urzędu i wszystkich 

zaproszonych gości przybyłych na dzisiejszą Sesję stwierdził, iż zgodnie z listą obecności                 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego                 

15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Nieobecni radni: Jerzy Moch, Krzysztof Poźniak 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad: 
 

 

Głosowało  - 13   

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad: 
 
1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonego 

uchwałą Nr III/10/2002 rady Gminy Ustka z dnia 10 grudnia 2002 r. w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy ustka w obszarze obejmują-

cym działkę nr 358/2 położoną w obrębie geodezyjnym Lędowo, 

2) nadania nazwy ulicy w miejscowości Rowy, 

3) nadania nazwy „Trakt Imienia Pierwszych Rybaków” ciągu komunikacyjnego położonego 

w miejscowości Rowy, 

4) przyjęcia „Programu Ochrony środowiska dla Gminy Ustka na lata 2017 – 2020                                

z uwzględnieniem perspektywy do roku 2025”, 

5) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Ustka w 2018 roku, 

6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2018 – 2024, 

7) zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

8) ustalenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych, 

prowadzonych przez gminę Ustka, a także inne organy, dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodami tych szkół oraz określaniu dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kry-

teriów, 

9) przeprowadzenia konsultacji społecznych na terenie Gminy Ustka dotyczących utworzenia 

Uzdrowiska Rowy, 

10) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIV.422.2017 Rady Gminy Ustka z dnia 27 października 2017 roku               

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Ustka, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Ustka oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

11) zmiany uchwały Nr XXXVII.466.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 26 stycznia 2018 roku w 

sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie 

Gminy Ustka, 
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12) zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

13) zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

14) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka z dnia 28 grudnia 2017 roku. 

2. Informacja Wójta Gminy Ustka o podjętych umorzeniach należności za rok 2017. 

3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod głosowanie: 

 

Protokół Nr XXXVII.2017 z 26 stycznia 2018 roku 
Sesji Rady Gminy Ustka 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVII.2018              

z dnia 26 stycznia 2018 roku. 
 
 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym obejmujące 

działalność Urzędu od dnia 26 stycznia 2018 roku do 21 lutego 2018 roku. 
Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem,                                 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 
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Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie: 
 

 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Wójta                         

w okresie międzysesyjnym. 
 

 

 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
 

- Mieszkańcy ul. Słowackiego skarżą się na samochody ciężarowe, które przewożą artykuły 

budowlane, że jeżdżą z nadmierną prędkością. Stwarza to niebezpieczeństwo dla 

mieszkańców osiedla. 

- Kiedy będzie realizowana umowa z Energą na Osiedlu Przewłoka? Kiedy będą ściągane 

słupy energetyczne?   

 
Radny Stefan Gruszczyński 

 

Sprawa drogi powiatowej Ustka – Objazda. Stan nawierzchni jest naprawdę w bardzo złym 

stanie. Pomimo prac na przełomie styczeń/luty, dalej są duże wyrwy. Prośba, aby zgłosić to 

do Zarządu Dróg Powiatowych, aby w miarę możliwości poprawić stan drogi. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Pani Wójt, za Pani pośrednictwem chciałbym usłyszeć od Pani dyrektor Centrum Kultury 

Gminy Ustka, jak wygląda współpraca Centrum Kultury ze szkołami znajdującymi się na 

terenie gminy Ustka w zakresie wykorzystywania lodowiska dla potrzeb lekcji wychowania 

fizycznego? 
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Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zatwierdzonego uchwałą Nr III/10/2002 rady Gminy Ustka z dnia 10 grudnia 2002 r. 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy ustka 

w obszarze obejmującym działkę nr 358/2 położoną w obrębie geodezyjnym Lędowo, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXVIII.469.2018 stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 nadania nazwy ulicy w miejscowości Rowy, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.470.2018 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
 

 nadania nazwy „Trakt Imienia Pierwszych Rybaków” ciągu komunikacyjnego 

położonego w miejscowości Rowy, 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVI.471.2018 

stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ustka na lata 2017 – 2020                   

z uwzględnieniem perspektywy do roku 2025”, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.472.2018 stanowiącą zał. Nr 8  do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ustka w 2018 roku, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.473.2018 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
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 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2018 – 2024, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.474.2018 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
 

 zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.475.2018 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
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 ustalenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół 

podstawowych, prowadzonych przez gminę Ustka, a także inne organy, dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz określaniu dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.476.2018 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 
 
 

 przeprowadzenia konsultacji społecznych na terenie Gminy Ustka dotyczących 

utworzenia Uzdrowiska Rowy, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.477.2018 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 zmieniająca Uchwałę Nr XXXIV.422.2017 Rady Gminy Ustka z dnia 27 października 

2017 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Ustka, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ustka oraz warunków            

i zasad korzystania z tych przystanków, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.478.2018 stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 
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 zmiany uchwały Nr XXXVII.466.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 26 stycznia 2018 roku 

w sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 

terenie Gminy Ustka, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.479.2018 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
 

 zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.480.2018 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.481.2018 stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

 

 
 

 rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka z dnia 28 grudnia 2017 roku. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII.482.2018 stanowiącą zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.5.   Informacje o skutkach demograficznych i społecznych programu „500+” 

  w Gminie Ustka. 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację. Czy po zapoznaniu się z informacją macie Państwo 

uwagi lub pytania? 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący rady poddał pod głosowanie: 
 

 

Głosowało  - 13 

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w informację stanowiącą 

zał.  Nr 19 do protokołu. 

 
 
 

Ad. 6.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 

 

Odpowiedź do radnej Danuty Kaleta: 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Jest z nami Komendant Straży Gminnej, myślę, że z funkcjonariuszami Policji odpowiednio 

zadziałają i temat nadmiernej prędkości na Osiedlu Przewłoka zostanie pozytywnie 

rozwiązany. 

 

Jeżeli chodzi o konkretny termin okablowania starego osiedla - na chwilę obecna mogę 

powiedzieć, że umowa na wykonanie projektu w skali całej gminy jest podpisana, spotykamy 

się co dwa miesiące, Energa informuje mnie o postępach. Wiem, że na dzień dzisiejszy są 

wybierane firmy, które muszą wykonać projekty i otrzymać pozwolenie na budowę. Z mojej 

strony wyszło pismo do Energii Operatora, dystrybutora i Energii Oświetlenie, że jeżeli 

dojdzie do wykonania oświetlenia podziemnego, aby słupy, które obecnie istnieją - zniknęły 

z powierzchni.   

 
Odpowiedź do radnego Stefana Gruszczyńskiego: 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Informujemy Zarząd Dróg Powiatowych, że taka sytuacja ma miejsce. Niestety nie jesteśmy 

odpowiedzialni za tą drogę. Wszystkie prace są wykonywane na nasz wniosek i cały czas 

dyrektor dróg powiatowych powtarza, że nie jest to odpowiedni okres na dokonywanie 

remontów. Musimy liczyć się z tym, że jeżeli jakaś dziura zostanie zniwelowana, to za parę 

dni/tygodni będzie to samo. 

 

 

Odpowiedź do Przewodniczącego Rady Wacława Laskowskiego:   

 

Renata Świąder – Pijanowska Dyrektor Centrum Kultury Gminy Ustka 

 

Jeśli chodzi o korzystanie z lodowiska, sześciokrotnie odwiedziła nas szkoła                                          

w Charnowie i trzykrotnie szkoła w Zaleskich. Zgłoszeń z innych szkół nie mamy. 

Wszystkich przyjmujemy, nikomu nie odmówiliśmy. Na dzień dzisiejszy dwie szkoły 

odwiedzają nasze lodowisko. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Pani Wójt proszę, aby porozmawiać z dyrektorami pozostałych szkół, zwłaszcza z naszą 

placówką, która jest prowadzona przez Gminę Ustka, dlaczego tak się dzieje, że najbardziej 

liczebna szkoła na terenie gminy Ustka nie korzysta z lodowiska. 

 

 

 

W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  pkt. 6 porządku obrad. 
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Ad.7.  Wolne wnioski i informacje. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie utworzenia jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w miejscowości Przewłoka. 
 

 

 Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie utworzenia jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w miejscowości Przewłoka. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 13   

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z zakresu korespondencji 

przychodzącej  do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od 26 stycznia 2018 roku                 

do 21 lutego 2018 roku, tj.: 
  
1. W dniu 25 stycznia 2018 roku wpłynęła informacja Wójta Gminy Ustka                                         

o podmiotach, które zgłosiły zapotrzebowanie na przyjęcie do pracy skazanych. Pismo 

przekazałem do wiadomości Komisji. 
 

2. W dniu 05 lutego 2018 roku wpłynął wniosek Pana Tadeusza Kulmatyckiego sołtysa 

sołectwa Przewłoka z propozycją o poszerzenie działań poprawy zdrowia seniorów gminy 

Ustka. Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 
 

3. W dniu 05 lutego 2018 roku wpłynęło pismo mieszkańców Dalimierza Przewłockiego 

z prośbą o szybka interwencję w sprawie budowy nowego odcinka drogi w miejscowości 

Dalimierz Przewłocki. Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 
 

4. W dniu 09 lutego 2018 roku wpłynęła skarga Pani /*/ dotycząca rażącego naruszenia 

prawa przez Wójta Gminy Ustka. Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 
 

5. W dniu 09 lutego 2018 roku wpłynęła skarga Pana /*/ na działalność Wójta Gminy 

Ustka. Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 
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/*/ mieszkanka sołectwa Przewłoka 

 

Przyszło nas kilka osób z sołectwa Przewłoka, żeby poprosić Państwa radnych                                       

o ponowne rozpatrzenie projektu budowy tzw. „Drogi do morza.” W roku ubiegłym Pani 

Wójt przyjęła naszą prośbę, aby realizować tylko połowę projektu, czyli tylko ścieżkę pieszo-

rowerową. Obawiamy się, że jeżeli drogą będzie wybudowana dla samochodów, stanie się 

obwodnicą Ustki. Po remoncie ul. Wczasowej zmniejszono liczbę miejsc parkingowych i 

boimy się, że samochody będą pozostawiane w naszej okolicy. W tej chwili użytkowana jest 

jedna ścieżka pieszo-rowerowa, która mimo wszelkich starań Straży Gminnej i Policji, jest 

traktowana jako trasa do nocnych jazd przez samochody. Boimy się, że „Droga do morza” 

stanie się drogą nocnych rajdów. Patrząc na naszą miejscowość, potrzeby dróg są o wiele 

większe, np. jeżeli chodzi o nowe osiedle między wsią a starym osiedlem Przewłoka, tam 

cały czas jest błoto. Nie sztuką jest składać wnioski i prośby do Pana Rafała Kulety czy Pani 

Wójt o to, aby wjechał sprzęt i wyrównał nawierzchnię. Mimo tego dziury cały czas powstają. 

Prosimy Państwa radnych i Panią Wójt, aby przy projekcie „Drogi do morza” powstała 

ścieżka pieszo-rowerowa. Z pewnością będzie to inwestycja o wiele tańsza. Zaoszczędzone 

pieniądze mogłyby pójść na drogi, gdzie ludzie mieszkają przez cały rok, są podatnikami, a 

mają problemy z dojazdem do własnych posesji. Nie każdy z nas posiada samochód terenowy. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Czy Pani Wójt ma informacje, jakie już nakłady finansowe zostały poczynione z budżetu 

gminy w kwestii tej inwestycji? 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Szanowni Państwo, w roku 2015 powstał projekt wykonania drogi łączącej ul. Armii 

Krajowej z ul. Wczasową za kwotę 60.350,00 zł,  z czego 37.212,00 zł to były środki 

przeznaczone z funduszu sołeckiego, więc  na zebraniu wiejskim mieszkańcy przegłosowali, 

że taka droga ma powstać. Wszystkie działania podejmowane do tej pory, szły w kierunku 

wykonania tej drogi. W Wieloletniej Prognozie Finansowej inwestycja rozpisana jest na okres 

3 lat, wynika to z wartości kosztorysowej, która dotyczy całości projektu, tj. ciągu jezdnego 

łącznie ze ścieżką pieszo-rowerową. W międzyczasie grupa mieszkańców zwróciła się do nas 

z wnioskiem, aby projekt zawęzić tylko do ciągu pieszo-rowerowego. 

Proszę Państwa, mamy do zapłacenia w tym roku odszkodowania, które już uruchamiamy z 

dniem jutrzejszym, które wynosi 281.196,00 zł i na to jesteśmy przygotowani. Również w 

międzyczasie odpowiedziałam na pismo mieszkańców, aby ten projekt nie był zrealizowany 

w 100%. 

Mam do wyboru, aby iść zgodnie z projektem i wybudowania ciągu jezdnego, albo 

wybudowania ciągu pieszo-rowerowego. Należy pamiętać, aby wykonać elementy docelowo, 

aby nie ograniczać się w przyszłości i jest to np. mostek. 

Postanowiłam to zrobić w następujący sposób: aby na całym odcinku zrobić ciąg jezdny, 

który miały przeznaczenie ciągu pieszo-rowerowo-jezdnego z dopuszczeniem tylko 

pojazdów wyznaczonych np. Melexy. Również zastanawiam się, czy przy przygotowaniu 

przez pracowników merytorycznych dokumentów, aby na długość całego lasu lub części, 

wykonać ciąg pieszo-rowerowy i przeznaczyć na miejsca parkingowe, a tym samym zarobić 

na wykonanie dróg na Osiedlu Przewłoka. 

Uważam, że w pierwszej kolejności powinny być wykonywane drogi, które są przynajmniej 

w 80-90% zabudowane, tak aby już ciężki sprzęt po nowo wykonanych drogach nie jeździł. 
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/*/ mieszkanka sołectwa Przewłoka 

 

A czy na jakieś konsultacje społeczne możemy liczyć? Aby się spotkać i podyskutować? 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Proszę Państwa, dyskutować możemy na temat dopuszczenia do użytku wybudowanego 

odcinka. Oczekuje od Państwa propozycji, jak ewentualnie rozwiązać kwestie poruszania się 

na tej drodze. 

 

Radna Danuta Kaleta 

 

W 2010 roku było zebranie w sprawie „Drogi do morza”, było 90 osób i tylko 9 osób było 

przeciwnych tej drodze. Prawie wszyscy zagłosowali za tym, aby powstał projekt „Drogi do 

morza” i uważam, że Pani Wójt nie może łamać prawa. Skoro powstał projekt to musi być on 

realizowany. Dziwię się Pani /*/, że wynajmuje kwatery i nie jest zainteresowana tą drogą. W 

imieniu mieszkańców domagam się realizacji tej drogi w całości. Dobrym pomysłem są 

miejsca parkingowe na tej ulicy. Stanowczo domagam się uchwał ze spotkań wiejskich. 

 

 

 

/*/ mieszkaniec sołectwa Przewłoka 

 

Chciałbym podnieść temat dróg, m.in. ul. Lema. Ta ulica od strony ul. Usteckiej jest w 80-

90% zabudowana. Wnioskuję, aby  drogi były na bieżąco robione. W tej chwili jest tam jeden 

wielki dramat – błoto i dziura na dziurze. Jeździmy kilkakrotnie razy dziennie i mówiąc 

kolokwialnie nasze auta mają dość. Wnioskuję, aby zwrócić uwagę na to, co tam się dzieje i 

o porządne wykonanie drogi. 

 

/*/ mieszkaniec sołectwa Przewłoka 

 

Chciałbym, aby wszyscy mieli świadomość tego, że nie wszyscy zgadzają się z Panią /*/. 

Wyraziła się w imieniu mieszkańców sołectwa Przewłoka, sugerowałbym, aby na przyszłość 

było to poparte pismami, ponieważ ja nie do końca się z Panią /*/  zgadzam. Podobnie jak 

Pani Kaleta, wnioskuje, aby droga była realizowana zgodnie z zamierzeniami. 

Nawiązując do słów sąsiada Pana /*/ odnośnie ewentualnej naprawy drogi. Droga jest 

zdzierana cały czas. Należy zastanowić się nad przywiezieniem dużych wywrotek tłucznia i 

drogę wzmocnić. Rozumiem, że to jest rozwiązanie tymczasowe, ale rzeczywiście nasze auta 

błagają o litość. 

Chciałbym poruszyć temat domków letniskowych, które na naszej pięknej bursztynowej 

krainie powstają jak grzyby po deszczu. Nie mam nic przeciwko, aby inwestycji powstały 

dwa, cztery domki letniskowe – rozumiem, że właściciele posesji chcą również zarabiać, ale 

to co się dzieje na niektórych posesjach błaga o pomstę do nieba. 

Na ul. Lema, na działce o powierzchni 1500 m2 powstało 21 domków letniskowych. 
Proszę Państwa, to wy jesteście odpowiedzialni za to jak wyglądają miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego. Na tej podstawie starostwo powiatowe wydaje 

pozwolenia. Dlatego błagam was, zróbcie coś z tym, bo w tej chwili robi się osiedle kurników, 

a nie osiedle bursztynowe. Proszę Panią Wójt oraz Państwa radnych o zajęcie się tą sprawą.   
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Radny Stefan Gruszczyński 

 

Chciałbym odnieść się do tematu „Drogi do morza”, pamiętam na jednym z zebrań wiejskich 

była dyskusja, na co przeznaczyć pieniądze z funduszu sołeckiego. Zapadła decyzja, że 

pieniądze zostaną przeznaczone na projekt budowy drogi. 

Rozumiem, że wielu mieszkańcom może to nie odpowiadać, ale sądzę, że od czasu zebrania 

wiejskiego, gdzie została podjęta decyzja w sprawie drogi – do momentu uchwalenia budżetu 

i jego zatwierdzenia, był to czas na dyskusje w jaki sposób tą inwestycję wykonać. Wydaję 

mi się, że jest już za późno, aby cokolwiek zmieniać. Większość z nas uważa, że inwestycja 

ta jest potrzebna. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Proszę Państwa, sytuację mamy trochę niebywałą, rzadko się zdarza, aby inwestycja 

realizowana przez gminę i finansowana z budżetu gminy była z jednej strony pozytywnie, jak 

i negatywnie odbierana przez mieszkańców. Oczywiście można zrozumieć argumenty 

zarówno jednej, jak i drugiej strony. 

Ze strony mieszkańców padł wniosek i chciałbym, aby odpowiedź na ten wniosek została 

odzwierciedlona w stanowisku Rady Gminy, która ustosunkuje się do tego                                               

i będzie podparcie do dalszych zamierzeń. W mojej ocenie inwestycja jak najbardziej jest 

istotna, potrzebna i powinniśmy ją zrealizować. Natomiast wychodząc naprzeciw różnym 

obawom, bardzo ważną sprawą jest kwestia organizacji ruchu i wykorzystania tego ciągu. 

Jeżeli udałoby się wkomponować i wykorzystać powstałą inwestycję jako potencjalne 

narzędzie, które poprzez miejsca parkingowe zasilałoby budżet gminy, w tym momencie 

stanowiłoby to jakiś dochód, który byłby przeznaczany dalej do sołectwa Przewłoka w 

ramach wydatków inwestycyjnych. 

Podzielam pogląd tych mieszkańców, którzy nie chcą mieć obwodnicy miasta przez środek 

osiedla, bo też tego jako mieszkaniec danego terenu bym nie chciał. Myślę, że rozsądne 

wykorzystanie ciągu, który powstanie pod katem bezpiecznego dotarcia turystów w dowolnej 

formie na plażę byłoby ciekawym rozwiązaniem i tez wyjściem naprzeciw turystyce, z której 

na co dzień też żyjemy. 

Projekt stanowiska zostanie przygotowany na najbliższą sesję i będę wnioskował do rady o 

to, aby odpowiedzieć mieszkańcom w tej formie. 

 

 

Mieszkanka sołectwa Lędowo 

 

Sprawa dotycząc drogi Brzozowej. Na zebraniu wiejskim, zdecydowaliśmy, że po 12 latach 

robimy ul. Brzozową. Chciałabym zapytać czy jest już jakiś projekt, uchwała z tym związana? 

 

 

Mieszkanka miejscowości Modlinek 

 

Chcieliśmy się dowiedzieć, czy po ostatniej radzie podjęli Państwo decyzję dopisania drogi 

Modlinek – Modła do zmian w budżecie na 2018 rok? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Szanowni Państwo, w przypadku drogi w Lędowie, zgodnie z wpisanym zadaniem do 

budżetu droga będzie realizowana. Przetarg został rozstrzygnięty, droga będzie budowana 

techniką betonową. Szczegółowe informacje otrzymają Państwo u Pana Bartosza Kuny. 

 

Jeżeli chodzi o odcinek drogi Modła – Modlinek, który był przedmiotem wyjaśnienia 

jednemu z członków Rady Sołeckiej, Panu /*/ na poprzedniej sesji, 12 stycznia wystąpiłam 

do Pana Starosty z wnioskiem o ujęcie wykonania jej w technologii betonowej                                  

w bieżącym roku budżetowym, podając wg mojej kalkulacji koszt wykonania nawierzchni              

o szerokości 3m plus pobocza, na odcinku ok. 1600 m, wynosi ok. 500.000 zł                                   

i zadeklarowaliśmy możliwość współpracy prze realizacji tego zadania. Wiem, że to ma być 

przedmiotem sesji marcowej w starostwie powiatowym.  Oczekuję na odpowiedź pisemną. 

 

Ad. 8.      Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 16 25  zamknął 

obrady XXXVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
              

Protokół sporządziła:                                                                        

Natalia Słatwińska     


